
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

w dniu 7 maja  2007 roku

Posiedzenie wspólne z Komisją Edukacji, Kultury i Sportu

Obecni:

wg listy obecności

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Przedstawiciele  klubów  i  stowarzyszeń  sportowych  w  Czeladzi,  Kierownik  Wydziału  Polityki 
Społecznej – Teresa Wąsowicz,  przewodniczący pozostałych komisji Rady, przewodnicząca Rady 
Miejskiej, radna Zofia Bazańska, Teresa Wąsowicz – Kierownik Wydziału Polityki Społecznej,  Henryk 
Michalski – Dyrektor MOSiR

Posiedzenie Komisji prowadził:

Dominik Penar - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
Marek Rajca - Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

Porządek posiedzenia komisji:

1. Przyszłość sportu w Czeladzi.

Dot. pkt. 1 porządku posiedzenia Komisji

Dominik Penar                  -               Przewodniczący  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Otwieram posiedzenie Komisji.
- Tematem  dzisiejszego  posiedzenia  jest  przyszłość  sportu  w  Czeladzi.  Nie  mamy  na  sali 

przedstawiciela CKS 1924.
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Andrzej Mentel                -               Z – ca  Przewodniczącego  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Głównym tematem dzisiejszego posiedzenia miał być CKS 1924. To tak jakby klub nie 
był zainteresowany tym, że chcemy obradować na ten temat.

Dominik Penar                  -               Przewodniczący  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Pojawiają się coraz częściej na posiedzeniach Komisji pewne propozycje rozbudowy 
infrastruktury  sportowej.  Nie  możemy  podjąć  tych  działań  bez  konsultacji  tych  kwestii  z 
przedstawicielami  klubów  i  stowarzyszeń.  Głównym  zadaniem  Komisji  powinno  być 
wypracowanie wspólnego planu rozwoju. Powinniśmy wybrać co dla Czeladzi  powinno być 
priorytetem w działalności  sportowej,  a co powinno zejść na tzw.  II  plan.  Proszę,  abyście 
Państwo określili się jakie działania, jakie inwestycje pomogłyby Państwu. Czy inwestujemy w 
to zaplecze, które mamy, czy może budujemy nowe hale. Takie wnioski zostały złożone, że 
budujemy 2 nowe hale. Jedna byłaby przy MZS i na Piaskach w latach 2009 – 2011. czy jest 
taka potrzeba?

Tomasz Sołtysik             -               Miejski Czeladzki Klub Sportowy  

- Myślę, że jak najbardziej, bo szczególnie w okresie zimowym przeciążenie hali jest  bardzo 
duże. 

Dariusz  Pietrzykowski                -               Klub Sportowy Górnik Piaski  

- Klub  korzysta  z  hali  tylko  w  okresie  zimowym.  Hala  na  Piaskach  na  pewno  byłaby 
potrzebna. 

Marian Kroczek                        -               trener MCKS  

- Hale  sportowe  odciążyłoby  oświetlone,  sztuczne   boisko  boczne  z  prawdziwego 
zdarzenia.  Wtedy  wszyscy  piłkarze  mogliby  z  tego  korzystać.  Uważam,  że  to  byłaby 
najbardziej trafiona inwestycja dla wszystkich mieszkańców. 

Andrzej Mentel                -               Z – ca Przewodniczącego  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Czy ktoś z radnych ma pytania do rozliczeń finansowych klubów i stowarzyszeń sportowych?

Dominik Penar                                -               Przewodniczący  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Tak  naprawdę  głównym  tematem  miało  być  wyjaśnienie,  dopracowanie  pewnych 
kwestii  związanych z rozliczeniem dotacji  poprzedniej,  ale w szczególności  dla kluby CKS 
1924. spotkaliśmy się tu po to, aby uzyskać odpowiedź dlaczego ta dotacja nie została w pełni 
wykorzystana. A z drugiej strony, czy brak dotacji z miasta spowoduje sytuację, w której CKS 
1924 przestanie istnieć, bo takie niebezpieczeństwo zachodzi, ponieważ nie dostali dotacji na 
kolejne lata.

Danuta Walczak                            -               członek Komisji   Edukacji,  Kultury i  Sportu oraz Komisji   
Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Chciałam zwrócić uwagę na rozliczenie CKS – u 1924. 50.000 zł kosztowała obsługa 
administracyjna, a wyżywienie 4.000 zł. Proszę zobaczyć jakie to środki idą na utrzymanie. 
Zwróćmy uwagę na to, ile konkretnie pieniędzy idzie na czysty sport.

Andrzej Świątek              -               członek Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  

- Jeszcze rok temu klub CKS 1924 nie budził tutaj żadnych  uwag. Czy w zeszłym roku klub 
rozliczył się z dotacji w całości? Dlaczego w tym roku zrobił się problem, skoro zarząd został 
ten sam? Najważniejsze dla miasta jest, aby to sekcja koszykarska istniała. 
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Teresa Wąsowicz                     -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Dlatego zostało zabezpieczone 50.000 zł, które według Prezesa Klubu, wystarczyłyby 
na funkcjonowanie III ligi. 

Andrzej Świątek              -               członek Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  

- Dla  mnie  jest  to  jakieś  dziwne  postępowanie.  Wszyscy  powinniśmy  być  równi 
względem prawa. Klub się nie potrafi rozliczyć, a nagle zabezpiecza mu się pieniądze. Nie 
może to tak być.

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Ale Panu też chodzi o to, aby ci młodzi ludzie grali w koszykówkę, ale CKS 1924 nie 
jest jedynym miejscem, gdzie ta drużyna może funkcjonować.

Andrzej Świątek              -               członek Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  

- Jaki to byłby klub?

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Nie wiem, bo ja nie jestem w zarządzie klubu. Kluby są samodzielne.

Władysław Oczkowicz                         -               Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  i  Polityki   
Przestrzennej

- Czy  my  mamy  dyskutować  dzisiaj  na  temat  sportu  w  Czeladzi,  czy  na  temat 
przyszłości  drużyny CKS 1924, bo do dyskusji  na temat przyszłości  sportu w Czeladzi  nie 
mamy materiałów. Odrębną zaś sprawą są problemy CKS – u 1924.

Dominik Penar                  -               Przewodniczący  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Ja  poprosiłem  o  przedstawienie  materiałów  dot.  m.  in.  rozliczenia  działalności  klubów 
sportowych, tym bardziej, że taka tematyka była poruszana wcześniej na posiedzeniu Komisji 
Edukacji.  Kultury  i  Sportu.  Wydaje  mi  się,  że  te  materiały  są  bazą  do dyskusji  na  temat 
czeladzkiego sportu.  Na ostatniej  komisji  nic nie wskazywało  na to,  że  jeden z większych 
klubów w mieście może przestać istnieć. I takie jest w tej chwili  niebezpieczeństwo. Jeżeli 
faktycznie ze strony klubu nie zostały poczynione żadne starania zmierzające do tego, aby 
dalej funkcjonował i dalej dostawał dotację z miasta to już jest zupełnie inna tematyka i nie ma 
sensu dyskutować na ten temat. 

- Możemy przejść do kwestii szczegółowego rozliczania tego klubu, a w dalszej części ustalić 
na kolejnej komisji temat związany z rozwojem sportu w Czeladzi. Dzisiejsza komisja miała 
służyć temu, aby pojawiły  się stwierdzenia dotyczące tego co kluby ewentualnie chciałyby 
wypracować.  Była  też  propozycja,  aby  powstała  w  mieście  Rada  Sportu.  Odpowiedź  na 
wniosek  dotyczący  powstania  Rady  Sportu  był  pozytywny.  Możemy  poprosić  Burmistrza 
Skalskiego  o  wdrożenie  działania  Rady  Sportu,  która  wypracowywałaby  najlepsze 
rozwiązania, bo sami radni poprzez jedno spotkanie w roku nie są w stanie wypracować tych 
rozwiązań. 

Władysław Oczkowicz                         -               Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  i  Polityki   
Przestrzennej

- Sprawa przyszłości sportu jest sprawą bardzo poważną. Nie można oczekiwać wymyślania z 
głowy jakichś wniosków. Na dzisiaj nie ma materiałów, aby o tym mówić.

Andrzej Świątek              -               członek Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  
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- Będzie  sesja  na  ten  temat  i  to  Rada  powinna  wypracować  stanowisko  na  temat 
funkcjonowania sportu.  Rada powinna wypracować mechanizmy kontrolne dla sprawdzania 
jak kluby sportowe korzystają z mienia i środków publicznych.

Władysław Oczkowicz                         -               Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  i  Polityki   
Przestrzennej

- Najpierw  przygotujmy  program  rozwoju,  a  dopiero  potem,  po  jakimś  czasie,   mówmy  o 
kontrolowaniu.

Dominik Penar                  -               Przewodniczący  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Jeżeli nie wypracujemy pewnych rozwiązań, to nie musimy zwoływać teraz  za tydzień 
tej sesji, bo sport mamy też w czerwcu. Ja na ostatniej sesji zwróciłem się z prośbą, aby ten 
termin zabezpieczyć, ale jeżeli nie będzie takiej potrzeby, skoro nie ma klubu, o który nam 
najbardziej chodzi – CKS 1924 – to nie będziemy musieli tego zwoływać. Ale pewne ustalenia 
i wnioski mogą paść w dniu dzisiejszym na posiedzeniu komisji. 

Teresa Kosmala         -               Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Nie mamy programu rozwoju sportu, ale mamy program współpracy z organizacjami 
pozarządowymi. Program ten dotyczy procedur, które gmina powinna stosować w stosunku do 
wszystkich organizacji pozarządowych. Nie możemy więc powiedzieć, że nie mamy programu 
dotyczącego rozliczeń czy tego, żeby wsłuchiwać się w oczekiwania organizacji, pomagać im, 
współpracować.  Program,  który powinien powstać,  powinien na kilka  lat  do przodu ustalić 
granice środków,  które  możemy na sport  przeznaczyć.  Byłby  to  również program rozwoju 
bazy, jakie mamy priorytety dotyczące rozwoju dyscyplin sportowych. 

Zofia Bazańska               -               radna  

- Z  rozliczenia  dotacji  dla  Miejskiego  Czeladzkiego  Klubu  Sportowego  wynika,  że 
81.000 zł wydano na trenerów.  O ilu trenerach mówimy?

Tomasz Sołtysik             -               Miejski Czeladzki Klub Sportowy   

- 14.

Zofia Bazańska               -               radna  

- Co mieści się w pozycji „obsługa administracyjna”?

Tomasz Sołtysik             -               Miejski Czeladzki Klub Sportowy   

- W 2006 r. to było 50.000 zł. Na to składało się: 1 etat w sekretariacie, zakup artykułów 
biurowych, obsługa księgowej /1/2 etatu/ oraz utrzymywanie porządku na trybunie stadionu, 
przygotowanie stadionu do rozgrywek oraz imprezy organizowane przez MCKS Czeladź. W 
tym roku przeznaczamy na to 43.000 zł. Odchodzi obsługa księgowa.

Zofia Bazańska               -               radna  

- Na jednym z poprzednich posiedzeń Komisji przedstawiciel CKS 1924 mówił, że nie można z 
dotacji rozliczyć sędziów.

Dariusz  Pietrzykowski                -               Klub Sportowy Górnik Piaski  

- Chodziło  o to, ze przy klubach zawodowych nie można było rozliczać sędziów z dotacji  z 
miasta. przy zawodnikach amatorskich można było.  

Dominik Penar                  -               Przewodniczący  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  
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- Czyli jest możliwe, że te niewykorzystane 15.000 zł  było przeznaczone na sędziów.

Marian Kita                               -               członek Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Jeżeli  przeczytaliście  Państwo  dobrze  opinię  prawną  dot.  prawnych  możliwości 
dotowania  klubów  sportowych  w  zakresie  tzw.  sportów  kwalifikowanych  to  jesteście  do 
dzisiejszego  spotkania  przygotowani.  Tzw.  sportów kwalifikowanych  nie  ma tutaj.  W opinii 
pisze:  „Sport  kwalifikowany  zgodnie  z  art.  3  pkt.3  Ustawy  to  forma aktywności  człowieka 
związana  z  uczestnictwem  we  współzawodnictwie  sportowym  zorganizowanym  lub 
prowadzonej w określonej dyscyplinie sportowej przez Polski Związek Sportowy  lub podmioty 
działające  z  jego  upoważnienia”,  czyli  wszystkie  3  kluby  sportowe  startują  w  sporcie 
kwalifikowanym, bo innego sportu w klubie sportowym nie ma. Mówienie o tym, że w jednym 
klubie sport jest kwalifikowany, a w innym amatorski jest opowiadaniem niedorzeczności. Jest 
jedne sport kwalifikowany,  inaczej  zwany sportem wyczynowym. Jeżeli  dzisiaj  mówimy, że 
CKS 1924 się nie rozliczył, bo zostały odrzucone faktury na sędziów, a w drugim klubie nie 
zostały odrzucone, to jest dyskryminacja jednego z klubów. „Zgodnie z art.  176 Ustawy o 
finansach  publicznych  z  dnia  30 czerwca  2005 r.  dotacje  z  budżetu  jednostki  samorządu 
terytorialnego mogą otrzymać jednostki  sektora  finansów publicznych,  które  nie działają  w 
celu  osiągnięcia  zysku,  na  cele  publiczne  związane  z  realizacją   zadań  danej  jednostki 
samorządu  terytorialnego”.  Taka jest  opinia  radcy  prawnego.  Następnie  pisze:  „Natomiast 
zgodnie  z  treścią  art.  7  Ustawy  o  samorządzie  gminnym  podkreśla,  że  zaspokajanie 
zbiorowych  potrzeb  gminy  należy  do  jej  zadań  własnych,  w  tym  m.in.  kultura  fizyczna  i 
turystyka”.  Czy sport  masowy,  sport kwalifikowany i  wszystkie inne sporty mieszczą się w 
pojęciu  „kultura  fizyczna”,  czy  też  są  poza  nim?  Pod  spodem pisze:  sport  ”zwykły”.  Czy 
Państwo spotkali  się kiedyś z określeniem sport „zwykły”? Chciałbym, aby ktoś z Państwa 
podał mi definicję sportu „zwykłego”. Według Ustawy o kulturze fizycznej to forma aktywności 
człowieka mająca na celu doskonalenie jego sił psychofizycznych indywidualnie lub zbiorowo. 
Czy ktoś jest w stanie odpowiedzieć, dlaczego nie można było rozliczać faktur z CKS 1924, a 
można było te same faktury rozliczać z 2 innych klubów? Bo ja tego nie rozumiem.

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Nie  pamiętam,  czy  te  15.000  zł  to  było  tylko  na  sędziów.  Mówimy  o  sporcie 
młodzieżowym, dziecięcym. 

Marian Kita                               -               członek Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- MCKS,  które  m.in.  ja  wznawiałem  działalność  rozpoczynał  się  od  koszykówki.  Z 
chwila,  kiedy  powstały  inne  dyscypliny  sportowe  ten  jednosekcyjny  klub  wyizolował  się. 
Pozostałe  drużyny  tej  samej  sekcji  pozostały  w  dawnym  klubie.  Podobna  sprawa  była  z 
Górnikiem Piaski. Patrząc na to wszystko, chciałem powiedzieć, że jeżeli się chce przez 3 lata 
zgasić światło w danym  klubie, może się to komuś uda, ale nie na pewno. Zrobimy wszystko, 
by  odbudować  koszykówkę  w  Czeladzi,  ażeby  na  halę  znowu  przychodziła  publiczność  i 
ażeby hala znowu co 2 tygodnie była pełna. Te wszystkie niedorzeczności napisane przez 
radcę prawnego nie mają się nijak do sportu, bo nie ma innych sportów jak sport wyczynowy 
kwalifikowany, do którego są powołane kluby sportowe i sport masowy. Sport masowy to jest 
TKKF, MSZS. 

Dominik Penar                  -               Przewodniczący  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Zgłaszam wniosek, aby wystosować pismo o ustosunkowanie się Prezesa CKS 1924 
do tych wszystkich stwierdzeń, które tutaj padły, a mianowicie o wyjaśnienie dlaczego środki 
nie zostały wykorzystane i czy zamierzają nadal działać i promować koszykówkę w mieście. 
Nie  ma  sensu,  moim  zdaniem,  wysnuwać  jakichś  podejrzeń  i  zarzucać  radcy  prawnemu 
nieznajomość przepisów prawa. 

Marek Rajca              -            Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  
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- Jeżeli zarządowi klubu CKS 1924 zależy na tym, aby koszykówka była w Czeladzi to 
powinni tutaj walczyć o swoje.  A skoro tutaj nie przybyli to ja tu czegoś nie rozumiem.

Teresa Kosmala                       -               Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- CKS 1924 złożył sprawozdanie, bo miał taki obowiązek. Kontrola za strony urzędu była. Te nie 
wykorzystane  środki  są  podparte  pewnie  opinią  prawną.  W poprzedniej  kadencji  Komisja 
Rewizyjna  kontrolowała  wydatkowanie  dotacji  przez  stowarzyszenia.   Pamiętam,  że  wtedy 
wszystkie kluby płaciły sędziom. To, że opłata sędziów jest niezgodna z prawem okazało się 
dopiero w roku 2006 . Sport dla dorosłych to też jest sport. 

- Ja proponowałabym, aby dotarło do Komisji sprawozdanie CKS 1924, protokół pokontrolny i to 
co klub odpowiedział na ten protokół pokontrolny.

Przemysław Szałański                -               Młodzieżowy Klub Sportowy „Piaski”  

- Radny Kita mówiąc o sporcie kwalifikowanym przeczytał jego definicję, że opiera się on na 
współzawodnictwie  i  współpracy  ze  związkami  poszczególnych  dyscyplin.  Jeżeli  wszystkie 
takie  sporty  są  kwalifikowane,  to  jeżeli  jakiś  klub  sportowy  nie  współpracuje  z  jakimś 
związkiem, to co on robi?

Marian Kita                               -               członek Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Nie ma klubu sportowego, który nie jest zrzeszony w jakimś związku. 

Przemysław Szałański                -               Młodzieżowy Klub Sportowy „Piaski”  

- Ja jestem na przykład takim klubem.

Marian Kita                               -               członek Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- To znaczy nie jest Pan klubem. Klub sportowy jest podległy jakiemuś związkowi sportowemu, 
czy to będą młodzicy, czy to będą seniorzy. 

Dominik Penar                  -               Przewodniczący  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- My nie jesteśmy prawnikami. Otrzymaliśmy taką definicję sportu kwalifikowanego.

Andrzej Świątek              -               członek Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  

- Informacja, jaką dostaliśmy na Komisji  Finansowo – Budżetowej,  że CKS 1924 nie 
rozliczył się z dotacji spowodowała moją interpelację na ostatniej sesji. Mój  niepokój kieruje 
się nie w stronę CKS 1924, ale faktu, że on tam prowadzi III ligę i tam jest ok. 20 ludzi. Z 
dokumentów wynika,  że rozliczenie nastąpiło na dzień 16.01.2007 r.  wzywające do zwrotu 
niewykorzystanej części. Do dzisiaj minęło 3,5 miesiąca. Ja myślałem, że będzie dzisiaj 
na Komisji Pani Skarbnik i że będziecie miały Panie wszystkie dokumenty,

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Mówię Państwu dlaczego nie dostali, bo zwrócili część dotacji, ale do dnia dzisiejszego nie 
zwrócili odsetek.

Andrzej Świątek              -               członek Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  

- Być może, że oni uważają, ze nie muszą zwracać, bo taką mają opinię prawną. Jeżeli dzisiaj 
tej sprawy nie rozstrzygniemy …

Krzysztof Zdeb                              -               UKS „Omega”  
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- Ale jak my mamy to rozstrzygnąć bez ustosunkowania się Zarządu Klubu?

Dominik Penar                  -               Przewodniczący  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Głównym tematem dzisiejszego spotkania  jest kwestia zawodników Klubu CKS 1924. Co oni 
będą robili?  Chcemy zapobiegać takim sytuacjom. Postaramy się pomóc klubowi i rozwiązać 
tę sytuację na korzyść zawodników.

Andrzej Mentel                -               Z – ca Przewodniczącego  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- To zarząd klubu powinien dbać o interesy klubu. Jeżeli żałujemy tu zawodników, to może jest 
ktoś z przedstawicieli zawodników, który chciałby rozmawiać z władzami miasta, z władzami 
innych  klubów  o  ewentualnej  możliwości  dalszego  kontynuowania  treningów  i  meczy. 
Uważam, że na razie wychodzimy przed orkiestrę. Czy do Pana radnego Świątka ktoś się 
zwrócił o pomoc? Bo jeżeli jest problem, to ktoś powinien ten problem pokazać, a Pan widzi 
problem, a nie widzi Pan osoby, które ten problem mają. Chcemy komuś pomagać, a może 
oni nie chcą żeby im pomagać. Niech ktoś przyjdzie i z nami rozmawia. 

- Ja też działam w kulturze fizycznej. Podpisuję umowę z Ministerstwem Sportu i mam klauzulę, 
że jeżeli źle wykorzystam środki, 3 lata nie dostanę.  

- Czy odbywają się w ogóle treningi?

Zofia Bazańska               -               radna  

- Odbywają się.

Dominik Penar                  -               Przewodniczący  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Czy zawodnicy wiedzą w jakiej sytuacji jest klub?

Marek Rajca              -            Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  

- Gdy tworzyła się drużyna to wszyscy pamiętamy, że jeżeli chodziło o przyznanie pieniędzy 
tutaj było pół sali zawodników, byli wszyscy trenerzy i głośno krzyczeli o pieniądze. A dzisiaj 
nie ma nikogo. Dla mnie to jest niezrozumiała sytuacja, że ktoś chce tej koszykówki, a nie 
przyjdzie z nami porozmawiać.

Danuta Walczak                            -               członek Komisji   Edukacji,  Kultury i  Sportu oraz Komisji   
Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- A poza tym mówili, że będą się sami utrzymywać, że znajdą sponsorów. 

Andrzej Świątek              -               członek Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  

- Mnie nie zależy na prezesach, ale na młodych ludziach z III Ligii, którzy najprawdopodobniej 
nie  wiedzą  i  dlatego  złożyłem  interpelację  i  zaproponowałem,  abyśmy  ten  temat 
przedyskutowali, bo po wakacjach już będzie za późno.

Teresa Kosmala                       -               Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy te pieniądze, których nie wykorzystał CKS 1924 zostały rozdysponowane już w 
konkursach?

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Jeszcze konkurs nie został ogłoszony.
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Dominik Penar                  -               Przewodniczący  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Czy kwota przeznaczona na kulturę fizyczną w budżecie tego roku jest wystarczająca, biorąc 
pod uwagę zapotrzebowania klubów i stowarzyszeń?

Teresa Kosmala                       -               Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Na  realizację  tych  programów,  które  Państwo  przygotowaliście  i  z  którymi 
przystępujecie do konkursów.

Tomasz Sołtysik             -               Miejski Czeladzki Klub Sportowy  

- Ograniczymy koszty administracyjne.

Dariusz  Pietrzykowski                -               Klub Sportowy Górnik Piaski  

- Wystarczy, bo dostaliśmy więcej niż w ubiegłym roku.

Krzysztof Zdeb                              -               UKS „Omega”  

- Kwota jest wystarczająca.

Teresa Kosmala                       -               Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy kluby są gotowe do wykorzystania tych środków, które zostały po CKS 1924?

Dominik Penar                  -               Przewodniczący  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Jak na razie CKS 1924 działa.
- Czy Państwo radni mają jeszcze jakieś pytania do tyczące materiałów przygotowanych na 

dzisiejsze posiedzenie?

Marian Kita                               -               członek Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Jaki jest sens prowadzenia sekcji siatkówki w UKS „Omega”, skoro w tym mieście jest tak 
mała populacja wysokich chłopców, czy mężczyzn i dzielenia ich na 2 dyscypliny – siatkówkę i 
koszykówkę?

Krzysztof Zdeb                              -               UKS „Omega”  

- To nie jest pod kątem robienia wyczynu.  My zagospodarowujemy czas wolny dla osób, które 
chcą grać w siatkówkę, stwarzamy warunki do gry. Chodzi o zapobieganie patologiom wśród 
młodzieży.

Teresa Kosmala                       -               Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Uważam, że powinniśmy wystąpić do Pana Burmistrza, aby powołał Radę Sportu.

Przewodniczący Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu poddał pod głosowanie wniosek o 
treści: Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  oraz  Komisja  Polityki  Społecznej,  Zdrowia  i  
Bezpieczeństwa  występują  do  Burmistrza  Miasta  Czeladź  o  wyjaśnienie  dotyczące  nie  
wykorzystania środków finansowych z dotacji Miasta dla CKS 1924  w 2006r. ( Sprawozdanie z  
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wykorzystania  dotacji  i  realizacji  umowy zawartej  z  CKS 1924,  wyniki  kontroli  finansowej  
gminy Czeladź z wykorzystania tych środków w 2006r. wraz z wnioskami pokontrolnymi oraz 
odpowiedzią CKS 1924 dotyczącymi protokołu pokontrolnego).

Obecnych  7  członków  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
Obecnych  6  członków Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

Komisje przyjęły wniosek przy jednym głosie wstrzymującym. 

Teresa Kosmala                       -               Przewodnicząca Rady Miejskiej  

-  Będzie 14 maja sesja?

Dominik Penar                  -               Przewodniczący  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Proponuję, żeby tej  sesji  nie było,  ale jest wniosek Pana Przewodniczącego, żeby 
CKS 1924 w jakiś sposób pojawił się i wytłumaczył tę sytuację i o ponowienie zaproszenia dla 
klubu.

Andrzej Mentel                -               Z – ca Przewodniczącego  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Temat  dzisiejszego  posiedzenia  nie  został  dzisiaj  zrealizowany.  Uważam,  że 
dzisiejsza Komisja powinna być wstępem do opracowania programu sportu w mieście, tego co 
będziemy realizować, na co będziemy wydawać środki, jakie będą nasze priorytety, bo to jest 
ważne.

Teresa Kosmala                       -               Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Myślę,  że  powinniśmy zawnioskować  do  burmistrza  o  rozpoczęcie  pracy  nad  tym 
programem. Żeby zajęli  się tym fachowcy z urzędu i fachowcy ze stowarzyszeń. Można to 
nazwać strategią rozwoju kultury fizycznej.

Andrzej Mentel                -               Z – ca Przewodniczącego  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Myślę, że te działania powinien koordynować dyrektor MOSiR, póki nie ma jeszcze 
Rady Sportu. 

Danuta Walczak                            -               członek Komisji   Edukacji,  Kultury i  Sportu oraz Komisji   
Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Proponuję,  żebyśmy  jako  obie  komisje  wytypowali  radnych,  którzy  pilotowali  sprawę 
przygotowania tego projektu ze stowarzyszeniami i klubami sportowymi. 

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu poddał  pod  głosowanie  wniosek o 
treści: Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  oraz  Komisja  Polityki  Społecznej  ,  Zdrowia  i  
Bezpieczeństwa wytypowały radnych:
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- Krystiana Dąbrowskiego
- Andrzeja Mentla
- Mariana Kitę

do podjęcia  działań w celu opracowania projektu gminnego programu ds.  rozwoju kultury  
fizycznej.

Obecnych  7  członków  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
Obecnych  6  członków Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

Komisje przyjęły wniosek jednogłośnie.

Dominik Penar                -               Przewodniczący  Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji.

                                                                                                        P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
                            Polityki Społecznej, Zdrowia
                                      i Bezpieczeństwa

  
                  Marek Rajca

Protokołowała
Elżbieta Augustyniak
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